
Galeria Kaufhof Karstadt heeft een plan voor positieve cijfers
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Galeria Karstadt Kaufhof wil in 2021 winstgevend zijn. Dat stelt directeur Stephan Fanderl aan de Frankfurter
Allgemeine Zeitung. In januari dit jaar had het warenhuis nog een tekort dat ‘in de driecijferige miljoenen’ liep. 

Om weer winstgevend te zijn wil het warenhuis dit jaar nog onder meer een gemeenschappelijk assortiment
aanbieden, een logistiek centrum opzetten en een webshop openen. “De situatie is gespannen, maar we zijn
optimistisch”, vertelt Fanderl. 

Verder verwacht Fanderl te kunnen besparen op personeelskosten en de verbeterde inkoopvoorwaarden.
Hoeveel personeel er uiteindelijk bij Galeria Karstad Kaufhof komt te werken, is afhankelijk van het verloop van
de renovatie, zegt de topman. Begin dit jaar maakte Fanderl bekend 2600 banen te schrappen. 

Galeria Kaufhof is onderdeel van de Europese tak van Hudson’s Bay Company (HBC). Eind 2018 richtten HBC
en de Duitse warenhuisketen Karstadt een joint venture op.  
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